
Beste Steffan, 
 
Hartelijk dank voor de informatie die wij van u hebben ontvangen. 
Het bestuur van de Vereniging Vrienden van Sonsbeek (VvS) wil graag reageren op het 
Raadsvoorstel betreffende de evenementen in de parken Sonsbeek, Zijpendaal en Gulden 
Bodem. 
 
Wij vragen uw aandacht voor de volgende punten: 
 
-het vaststellen en handhaven van strikte geluidsnormen aan evenementen in het belang van de 
omwonenden maar ook de bezoekers van een evenement. 
 
-bij het opstellen van een gebruikersovereenkomst de inkomsten van een (eventuele) huur te 
laten terugvloeien naar de parken. Deze inkomsten kunnen worden gebruikt voor verfraaiing en 
onderhoud van onze parken. In deze overeenkomst is het ook van belang dat de organisator van 
het evenement de kosten vergoedt voor het herstellen van de eventuele schade. Dit kan met een 
grondige inspectie voor en na het evenement worden vastgesteld. 
 
-het aanvragen van een vergunning voor een evenement bij elke mogelijke verstoring van de 
flora en fauna van de parken. 
 
-de wettelijke termijn in acht te nemen bij de informatie-verstrekking bij het verlenen van de 
vergunning aan het evenement. 
 
-het bestuur van de VvS vindt het een uitstekend idee om een gemeentelijke coördinator aan te 
stellen voor de evenementen in Arnhem. 
 
Gaarne bereid tot nadere toelichting, verblijf ik namens het bestuur van de Vrienden van 
Sonsbeek, 
 
Frank van den Elshout, secretaris. 
 


